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Z A P I S N I K sa tridest četvrte sjednice  

                 Ustavnog odbora 

Održane dana 16. januara 2023. godine  

  

Sjednica je počela u 14:00 časova. 

Sjednicom je predsjedavala Simonida Kordić, predsjednica Odbora.  

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Jovanka Laličić, Vesna Pavićević, Luidj 

Škrelja, Andrija Popović, Dragan Ivanović, Jovanka Bogavac, Dragan Bojović, 

koji mijenja poslanika Milana Kneževića. Abin Ćeman, koji mijenja poslanika 

Moma Koprivicu, Valentina Minić, koja mijenja poslanika Borisa Bogdanovića,  

Predrag Sekulić, koji mijenja poslanika Danijela Živkovića i Ivan Mitrović, koji 

mijenja poslanicu Suzanu Pribilović. 

  

      Za sjednicu je predložen sledeći : 

 

                                              D n e v n i   r e d: 

 

 1. Razmatranje Izvještaja Komisije za izbor četvoro sudija Ustavnog suda 

Crne Gore po Javnom pozivu od 25. decembra 2022. godine (Dnevne novine 

„Dan“), odnosno 26. decembra 2022. godine („Službeni list“ Crne Gore br. 

144/2022.), 

2.Tekuća pitanja 

 

           Predloženi Dnevni red je jednoglasno usvojen (sa 12 glasova „za“ ). “ZA” 

su glasali sledeći poslanici: Simonida Kordić, Jovanka Laličić, Vesna Pavićević, 

Luiđ Škrelja, Andrija Popović, Dragan Ivanović, Jovanka Bogavac, Dragan 

Bojović, Valentina Minić, Albin Ćeman, Predrag Sekulić i Ivan Mitrović. 

 

1. Razmatranje Izvještaja Komisije za izbor četvoro sudija Ustavnog suda 

Crne Gore po Javnom pozivu od 25. decembra 2022. godine (Dnevne novine 
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„Dan“), odnosno 26. decembra 2022. godine („Službeni list“ Crne Gore br. 

144/2022.), 

 

           Predsjednica Odbora, Simonida Kordić, istakla je da je Komisija za izbor 

četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore, nakon završenog posla podnijela 

Izvještaj Odboru. U Izvještaju je konstatovano da je 26 od 27 prijavljenih 

kandidata za izbor četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore podnijelo 

blagovremene i potpune prijave i da su na taj način ispoštovali sve propisane 

uslove iz raspisanog Javnog poziva. Komisija je utvrdila  da je kandidat Prof. dr 

Blagota Mitrić podnio blagovremenu, ali nepotpunu prijavu na Javni poziv. Iz tih 

razloga Komisija je njegovu prijavu odbacila. 

             Poslanik Andrija Popović, u svom izlaganju upoznao je poslanike da je od 

predstavnika civilnog sektora dobio upozorenje da je Ustavni odbor grubo prekršio 

Zakon o ustavnom sudu, te da je u prvom krugu glasanja odluka morala biti 

donijeta kvalifikovanom većinom, a ne prostom, te da je na Odboru trebalo da 

glasa 9 od 13 poslanika, druga zamjerka odnosi se na srazmjernu zastupljenost 

pripadnika manjinskih naroda.  

             Predsjednica Odbora, Simonida Kordić, upozorava da poslanik Popović 

nije u pravu što se tiče načina odlučivanja u Odboru, objašnjava da je prosta većina 

većina koja se postiže većinskom odlukom kvoruma odnosno prisutnih, a da je 

kvalifikovana većina većina svih članova određenog tijela. Ističe, da većina koja 

se traži za izbor sudija u Odboru je apsolutna većina, odnosno većina svih članova 

Ustavnog odbora – koji ima 13. članova, tako da je apslotna većina 7. 

             Poslanica Jovanka Laličić, podržala je stav predsjednice Ustavnog odbora, 

napominjući da je kvalifikovna većina većina od ukupnog broja nekog tijela, 

komisije ili odbora, a da je prosta većina većina od ukupnog broja prisutnih 

članova nekog tijela, smatra da su prigovori civilnog sektota ovog puta 

neosnovani. 

           Predsjednica Odbora je stavila na glasanje Izvještaj Komisije za izbor 

četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore.  Konstatuje se da je Izvještaj Komisije 

za izbor četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore usvojen sa 12 glasova “za“. 

 2.Tekuća pitanja, 

          Predsjednica Simonida Kordić je upoznala članove Ustavnog odbora, sa 

planom rada i organizacijom konsultativnih saslušanja koja će se s obzirom na 

veliko interesovanje javnosti i veliki broj kandidata održavati u Plenarnoj sali 

Skupštine Crne Gore. Smatra da će se ona ovaj način obezbjediti sloboda 

kandidatima da se predstave na najkvalitetniji način, s obzirom na značaj procesa. 

Napominje, da će se dnevno saslušavati po tri kandidata koji će imati mogućnost 

da svoju kandidaturu i motiv za prijavljivanje predstave u 10 minuta, ističe da neće 
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dozvoljavati međusobna komentarisanja i replike poslanika. Poslanici će imati 

pravo da postave dva pitanja u roku od 5 minuta i to tri minuta za prvo pitanje i 

dva za drugo, a kandidat će imati po 5 minuta da odgovori na postavljeno pitanje. 

         Poslanica Jovanka Laličić, predlaže princip saslušanja koji se sprovodi u 

Odboru za politički sistem pravosuđe i upravu, te da se dnevno pozove po šest 

kandidata, predlažući da to budu kandidati koji su se već prijavljivali. Kada su u 

pitanju novi kandidati smatra da se dnevno saslušava po četiri – pet kandidata, a 

sve u cilju završetka procedure do kraja januara. 

          Predsjednica Odbora, napominje da je vodila racuna o sličnim predlozima, 

ali da bi se na taj način saslušanja završila svega dva dana ranije, te da je bitan 

kvalitet saslušanja. Ostaje pri odluci da se saslušavaju po tri kandidata dnevno, ali 

napominje da ukoliko bude viška vremena pozivaće veći broj kandidata. 

          Poslanica Vesna Pavićević, podržava predlog predsjedniete, ističući da ne 

treba diskriminisati kandidate, satnice  treba povećati i ukoliko bude prostora 

povećavati  broj kandidata na pet ili šest. 

          Poslanica Valentina Minić,pozdravila je rad Komisije i podržala želju da se 

izaberu nezavisne  sudije Ustavnog suda, koji će raditi u interesu građana Crne 

Gore. 

          Poslanik Andrija Popović, zatražio je radi javnosti da se obrazloži razlog za 

odbacivanje kandidature Prof. dr Blagote Mitrića, s obzirom na to da se radi o 

jednom od najvećih pravnih eksperata na ovom području.  

         Poslanica Jovanka Laličić, kao predsjednica Komisije objasnila je da je Prof. 

dr Blagota Mitrić, dostavio samo pisanu prijavu u smislu obavještenja da se 

prijavio na na Javni poziv za izbor četvoro sudija Ustavnog suda Crne Gore, koju 

je blagovremeno podnio i u kojoj je naveo da će traženu dokumentaciju dostaviti 

u roku od tri dana, što nije uradio. Iz tih razloga Komisija je njegovu prijavu 

odbacila.   

 Sjednica je završena u 15:50 časova.   

  

 

SEKRETARKA ODBORA                      PREDSJEDNICA ODBORA   

  Dragana Vukčević                                                             Simonida Kordić                                                                                                               
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